

# 多功能自动卷边机

# **Multifunctional Automatic Curling Sewing Machine**



#### 适用范围

窗帘等各类单片面料卷边缝制。

## 机器特点

- 全电脑控制, 一键数字化操作。
- 上下差动送料;配有气动后拖布轮,适合各类单片面料缝制。
- 伺服电机系统控制各环节同步,保证各类面料缝制针脚均匀、 线迹美观。
- 配有自动夹布拉布器,拉力可调,理布拉刀和缝制拉力自动切换, 具有数据记忆功能。
- 单键开始\停止按钮,并配有拉布器前进、输送带前进、后退按钮, 方便操作。
- 可通过更换拉筒,轻松完成卷侧边、底边、装衬、裹绳拼接等多项工艺。

## **Application**

Curling and sewing of various single-piece fabrics such as curtains.

#### **Features**

- Complete computer control, one-key digital operation.
- Upper and lower differential feeding; equipped with pneumatic rear mop wheel, suitable for sewing all kinds of single-piece fabrics.
- The servo motor system controls the synchronization of all links to ensure uniform sewing stitches and beautiful stitches on all types of fabrics.
- Equipped with an automatic cloth clamping device with adjustable tension, automatic switching between cloth trimming knife and sewing tension, and data memory function.
- Single-key start\stop button, equipped with puller forward, conveyor belt forward and backward buttons for easy operation.
- By replacing the pulley, multiple processes such as side rolling, bottom edge rolling, lining installation, rope wrapping and splicing can be easily completed.



# 多功能自动卷边机 Multifunctional Automatic Curling Sewing Machine

## 主要参数 Parameters

机器型号: Model:	GOA-IS,5490JBJ-CL
机头配置: Machine head:	4JUKI 5490N-7
最高转速: Maximum rotating speed:	500rpm
线迹: Stitch:	锁式线迹 Lock-stitch
卷边宽度: Curling width:	12-125MM(其他尺寸可定制) 12-125MM(Other size can be customized)
功率: Power:	1.5kW
额定气压: Rating air pressure:	0.4-0.6MPa
电压: Voltage:	AC 220V; 50HZ
重量: Weight:	450KG
机器尺寸: Dimension(L×W×H):	4000×1800×1200mm

# 样品展示 Sample Display









# 天津再登高科技股份有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路8号4层

邮箱: sales@getonagain.com 网址: www.GetonAgain.com Address: 4/F. No. 8, Nan Huan Road, Economic Development Zone, Baodi, Tianjin, China.

Email: sales@getonagain.com www.GetonAgain.com